

ការណែនាំបេក្ខជន៖



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ Bruce Harrell
ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ Bruce សម្រាប់ទីក្រុង Seattle
គេហទំព័រយុទ្ធនាការ៖ BruceForSeattle.com
មុខតំណែងទីក្រុង៖ ចៅហ្វាយក្រុង
លេខទូរសព្ទធ្វើយុទ្ធនាការ៖ (206) 486-0377

ឧទ្ទេសនាមបេក្ខជន៖

ខ្ញុំកំពុងឈរឈ្មោះសម្រាប់មុខតំណែងចៅហ្វាយក្រុង ដើម្បីបង្កបង្កើនទីក្រុង Seattle ដោយផ្ដោតលើគុណតម្លៃរួមរបស់យើងគឺឱកាស ការរួមបញ្ចូល និងសមធម៌។ យើងរួមគ្នាចាត់វិធានការយ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់ ដើម្បីដោះស្រាយវិបត្តិគ្មានផ្ទះសំបែង ដឹកនាំការស្តារសេដ្ឋកិច្ចឡើងវិញយ៉ាងរឹងមាំសម្រាប់អាជីវកម្មខ្នាតតូច និងក្រុមគ្រួសារនៅទីក្រុង Seattle ហើយអនុវត្តកំណែទម្រង់ប៉ូលីសដែលផ្លាស់ប្តូរវប្បធម៌នៃការគ្រប់គ្រងសន្តិសុខ មិនមែនគ្រាន់តែ

ការអនុវត្ត ដើម្បីធានាថាក្រុមគ្រួសារយើងទាំងអស់មានសុវត្ថិភាពប៉ុណ្ណោះទេ។

បានធំដឹងក្តីឡើងនៅក្នុងវណ្ណៈកម្ពុករ ក្នុងគ្រួសារដែលមានសញ្ជាតិពីរ ខ្ញុំបានចំណាយជីវិត និងអាជីពរបស់ខ្ញុំនៅទីក្រុង Seattle។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទីក្រុងនេះ – តើយើងជានរណាហើយយើងអាចជានរណា? នៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាក្រុង ខ្ញុំបានធ្វើការលុបបំបាត់ឧបសគ្គដើម្បីទទួលជោគជ័យ— ដោយអនុម័តច្បាប់ប៉ូលីសប្រឆាំងនឹងការលម្អៀងដំបូងបង្អស់របស់ទីក្រុង Seattle ដើម្បីទប់ស្កាត់ការរើសអើងនៅកន្លែងធ្វើការ និងបង្កើនការគាំទ្រដល់កុមារ BIPOC នៅក្នុងសាលារៀនរបស់យើង។

ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមធ្វើយុទ្ធនាការរបស់ខ្ញុំជាមួយនិងផែនការសកម្មភាពដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាបន្ទាន់បំផុតរបស់ទីក្រុង Seattle ហើយនឹងដោះស្រាយវិបត្តិអាសន្ន កាត់បន្ថយអំពើហិង្សាដោយកាំភ្លើង ពង្រីកសេវាថែទាំសុខភាពសម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋទាំងអស់នៅទីក្រុង Seattle និងវិនិយោគលើហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធចុងកាត់ និងដឹកជញ្ជូន។

យុទ្ធនាការចុះមូលដ្ឋានរបស់យើងត្រូវបានគាំទ្រយ៉ាងមោទនភាពដោយសម្ព័ន្ធប្រុះបំផុតនៃបេក្ខជន ចៅហ្វាយក្រុងណាមួយ រួមមានថ្នាក់ដឹកនាំសហគមន៍ស្បែកខ្មៅ និងសហគមន៍ AAPI អតីតចៅហ្វាយក្រុងលោក Gary Locke អតីតចៅហ្វាយ ក្រុងលោក Norm Rice ក្រុមអ្នកកសិកម្មដើម្បីសិទ្ធិស៊ីវិល និងកំណែទម្រង់ប៉ូលីស និងអ្នកជិតខាងទូទាំងក្រុង Seattle។ ខ្ញុំមានកិត្តិយសដែលទទួលបានការគាំទ្ររបស់លោកអ្នក។

បេក្ខជននេះកំពុងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប័ណ្ណប្រជាធិបតេយ្យ (Democracy Voucher Program) ។

ការណែនាំបេក្ខជន៖



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ Lorena González
ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ Lorena for Seattle
គេហទំព័រយុទ្ធនាការ៖ www.Lorenaforseattle.com
មុខតំណែងទីក្រុង៖ អភិបាលក្រុង
លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ៖ 206.651.5668

ការណែនាំបេក្ខជន៖

ខ្ញុំជានាយកអាមេរិកជំនាន់ទីមួយដែលចិញ្ចឹមដោយកម្មករកសិដ្ឋានចំណាកស្រុកនៅក្នុងរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន Washington ភាគកណ្តាល។ ការលូតលាស់នៅទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle គឺជាក្តីសុបិនរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបានលះបង់ខ្លួនខ្ញុំចំពោះទីក្រុង នៅពេលខ្ញុំធ្វើការនៅមហាវិទ្យាល័យ បានទទួលសញ្ញាបត្រច្បាប់ពី Seattle U បានក្លាយជាមេធាវីសិទ្ធិស៊ីវិលនិងចាប់ផ្តើមគ្រួសាររបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។

ខ្ញុំបានឈរឈ្មោះជាក្រុមប្រឹក្សាក្រុង និងបានធ្វើការដើម្បីនាំប្រជាពលរដ្ឋមកចូលរួមជាមួយគ្នា ដើម្បីបោះឆ្នោតអនុម័តលើការឈប់សម្រាកគ្រួសារដែលមានបង់ប្រាក់ និងពង្រីកសិទ្ធិមុនថ្នាក់មត្តេយ្យ និងសិទ្ធិ LGBTQ ការការពារជនរងគ្រោះដោយសារការរំលោភបំពានផ្លូវភេទ ការកែទម្រង់ការបោះឆ្នោត និងជំនួយរាគម្យកម្មករនិងអាជីវកម្មខ្នាតតូច។

ទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle ស្ថិតនៅជួររំបំបែកដ៏សំខាន់មួយ ហើយឥឡូវនេះគឺជាពេលវេលាសម្រាប់សកម្មភាពរីកចម្រើនប្រកបដោយភាពច្នៃប្រឌិត ដែលដោះស្រាយស្ថានភាពបច្ចុប្បន្ននិងបើកផ្លូវឆ្ពោះទៅរកភាពចម្រុះចម្រើនរួមគ្នារបស់ទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle។ ទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle ជាកន្លែងដែលមានភាពចម្រុះ ជាភាពខ្លាំងរបស់យើង អាជីវកម្មគ្រប់ប្រភេទ អាចរីកចម្រើន ហើយការងាររបស់យើងបង់ប្រាក់ឈ្នួលសម្រាប់ការរស់នៅ។ ទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle ដែលដឹកនាំពិភពលោកក្នុងការការពារអាកាសធាតុរបស់យើង មានលំនៅដ្ឋានដែលមានសុវត្ថិភាព និងមានតម្លៃសមរម្យសម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋទាំងអស់ ហើយផ្តល់នូវយុត្តិធម៌ព្រហ្មទណ្ឌ និងសុវត្ថិភាពសាធារណៈ ដើម្បីឆ្លើយតបនឹងសិទ្ធិស៊ីវិលនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ។

បេក្ខជននេះនឹងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប័ណ្ណប្រជាធិបតេយ្យ (Democracy Voucher Program)។

ការណែនាំបេក្ខជន៖



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ Ann Davison
ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ អ្នកជិតខាងសម្រាប់ Ann
គេហទំព័រយុទ្ធនាការ៖ <https://www.neighborsforann.com/>
មុខតំណែងទីក្រុង៖ មេធាវីទីក្រុង
លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ៖ 206-775-8838

ឧទ្ទេសនាមបេក្ខជន៖

ខ្ញុំកំពុងឈរឈ្មោះតំណាងមេធាវីទីក្រុងស៊ីអាថលពីព្រោះទីក្រុងរបស់យើងត្រូវតែដោះស្រាយឱ្យស្របគ្នាវិញ ដែលទីក្រុងនេះកំពុងតែខកខានមិនបានបំពេញតាមតម្រូវការរបស់ជនងាយរងគ្រោះបំផុត ក៏ដូចជាមុខងារជាមូលដ្ឋាននៃការការពារសុខភាពនិងសុវត្ថិភាពសាធារណៈ។

នៅឆ្នាំ 2008 ការដើរទៅទីប្រជុំជនសាលាកាត់ក្តីមានសុវត្ថិភាព។ នៅពេលខ្ញុំមានកូនទីពីររបស់ខ្ញុំនៅឆ្នាំ 2011 ផ្លូវរបស់យើងក្លាយជាមានគ្រោះថ្នាក់។ ឥឡូវនេះ បុគ្គលិកនិងសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាតុលាការ ត្រូវបានគេប្រាប់ថាមិនឱ្យប្រើប្រាស់ច្រកចូលធំពីព្រោះវាមិនមានសុវត្ថិភាព។ យើងអាចអាចនិយាយដូចគ្នាសម្រាប់សង្កាត់ជិតខាងរបស់យើងជាច្រើនទៀត ។

កូនៗរបស់ខ្ញុំចាប់ផ្តើមសួរសំណួរអំពីមូលហេតុដែលមនុស្សរស់នៅតាមបណ្តោយផ្លូវរបស់ទីក្រុងស៊ីអាថលក្នុង លក្ខខណ្ឌដែលមិនសមហេតុផល មានមនុស្សធម៌តិចជាងនៅជុំវិញភ្នំស្រួចរបស់អង្គការសហប្រជាជាតិ UN ជាទីដែលខ្ញុំបានធ្វើការជាមួយមនុស្សដែលភៀសខ្លួនពីសង្គ្រាមស៊ីរីល។ សូម្បីតែកូនៗរបស់យើងដែលដឹងថាអ្វីកើតឡើងនៅទីក្រុងរបស់យើងគឺមិនត្រឹមត្រូវទេ។

ខ្ញុំនឹងផ្តល់នូវការដឹកនាំប្រកបដោយគុណភាពដែលធ្វើឱ្យយើងឆ្លាតវៃចំពោះឧក្រិដ្ឋកម្ម៖ *បរិសេកម្ម* មិនប្រតិកម្ម។ ខ្ញុំនឹងក្លាយជាអ្នកដឹកនាំដែលសហការរួមគ្នា ដែលនាំមកនូវ *ក្តីមេត្តា* ស្វែងរក *វឌ្ឍនភាព* និងការបង្កើតទំនាក់ទំនងការងារនៅក្នុងទីក្រុង និងតំបន់របស់យើង ដើម្បីស្តារសុវត្ថិភាពសាធារណៈឡើងវិញ។

តាមរយៈការជួសជុលទំនាក់ទំនងសំខាន់នៃសុខភាព និងសុវត្ថិភាពសាធារណៈនេះ យើងចាប់ផ្តើមមើលឃើញពីការធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនៃភាពអាចរស់នៅបាននៅទីក្រុងរបស់យើង។

ការណែនាំបេក្ខជន៖

ជាមួយនឹងសម្តែងឆ្នោតរបស់អ្នក យើងអាចបង្កើតទីក្រុងដែលមានសុវត្ថិភាព និងបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណាសម្រាប់ទាំងអស់គ្នា។

បេក្ខជននេះកំពុងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប្រជាធិបតេយ្យ (Democracy Voucher Program)។



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ Nicole Thomas- Kennedy
ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ NTK4Justice
គេហទំព័រយុទ្ធនាការ៖ <https://ntk4justice.com/>
មុខតំណែងទីក្រុង៖ មេធាវីទីក្រុង
លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ៖
ឧទ្ទេសនាមបេក្ខជន៖

ទីក្រុងស៊ីអាថលត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ផែនការយុត្តិធម៌ និងសុវត្ថិភាពសាធារណៈថ្មី;

ការបញ្ចប់ព្រហ្មទណ្ឌនៃភាពក្រីក្រនិងពិការភាពនិងការធ្វើវិនិយោគឡើងវិញនៅក្នុងសហគមន៍ដែលមានសុខភាពល្អ សម្រាប់ទាំងអស់គ្នា។

យើងត្រូវការមេធាវីទីក្រុងដែលយល់ថាការផ្ដន្ទាទោសបទឧក្រិដ្ឋតូចតាច គ្រាន់តែធ្វើឱ្យអស្ថិរភាពដល់អ្នកដែលទទួលរងផលប៉ះពាល់ភាគច្រើនរួចហើយ ដោយភាពអយុត្តិធម៌របស់ទីក្រុងស៊ីអាថល។

ការដាក់ទណ្ឌកម្មមិនបានធ្វើឱ្យសហគមន៍របស់យើងមានសុវត្ថិភាពជាងនេះទេ ហើយទីក្រុងចំណាយប្រាក់រាប់លានដុល្លារជារៀងរាល់ឆ្នាំ ដើម្បីកាត់ទោសសមាជិកសហគមន៍របស់យើងដែលគ្មានផ្ទះសំបែង, BIPOC, ក្រីក្រ និងពិការ។ វាដល់ពេលសម្រាប់ការការផ្លាស់ប្តូរហើយ។

យើងត្រូវការយន្តការច្បាស់លាស់ ពីគំរូប្រតិកម្មនិងដាក់ទណ្ឌកម្មនៃទសវត្សរ៍កន្លងទៅ។ ជាជាងការខ្ចីខ្ចាយប្រាក់ដើម្បីកាត់ទោសបុគ្គលនានាចំពោះការខកខានជាប្រព័ន្ធ ខ្ញុំនឹងផ្ដោតសំខាន់លើរឿងក្តីដែលនឹងអនុញ្ញាតឱ្យទីក្រុងស៊ីអាថល ការពារ និងលើកកម្ពស់សុខភាព សុវត្ថិភាព បរិស្ថាន និងសុខុមាលភាពទូទៅរបស់ប្រជាពលរដ្ឋ។ ខ្ញុំនឹងគាំទ្រដើម្បីសិទ្ធិអ្នកជួលផ្ទះនិងសិទ្ធិកម្មករ ផ្ទះសំបែងដែលមានតម្លៃសមរម្យ និងដើម្បីដកសិទ្ធិចេញពីឥន្ទ្រនៈហួសិល។

ទីក្រុងស៊ីអាថលនឹងមានសុវត្ថិភាពជាងមុននៅពេលយើងបញ្ឈប់អស្ថិរភាពដែលងាយរងគ្រោះបំផុតតាមរយៈការបោសសម្អាត និងការដាក់ពន្ធនាការ។ ក្នុងនាមជាមេធាវីទីក្រុងខ្ញុំនឹងដកចេញប្រព័ន្ធមួយដែលយើងដឹងថាមិនដំណើរការ។ យើងអាចបញ្ចប់ការដាក់ពន្ធនាការដ៏ច្រើន ហើយផ្តោតទៅវិញផ្តល់ជូនតម្រូវការប្រជាពលរដ្ឋដែលចាំបាច់។

ការណែនាំបេក្ខជន៖

ចំពោះការធ្វើដូច្នោះ យើងនឹងពង្រឹងមូលដ្ឋានគ្រឹះសំខាន់ចាំបាច់ដែលត្រូវការ
ដើម្បីបង្កើតយុត្តិធម៌និងសុវត្ថិភាពពិតប្រាកដសម្រាប់ទីក្រុងស៊ីអាថលទាំងអស់។

បេក្ខជននេះកំពុងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប័ណ្ណប្រជាធិបតេយ្យ (Democracy Voucher Program)។



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ Kenneth Wilson
ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ Ken មុខតំណែងក្រុមប្រឹក្សា 8
គេហទំព័រយុទ្ធនាការ៖ KenForCouncil8.com
ខតំណែងទីក្រុង៖ មុខតំណែងក្រុមប្រឹក្សាទីក្រុង 8
លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ៖ 206-637-4994

ឧទ្ទេសនាមបេក្ខជន៖

ក្រុមប្រឹក្សាកំពុងដឹកនាំការណែនាំខុសៗ
អ្នកនយោបាយដែលកំពុងកាន់តំណែងមិនអាចរកដំណោះស្រាយចំពោះការកើនឡើងភាពគ្មានផ្ទះសំបែង
ផ្លូវនិងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធដែលខកខាន និងអាជីវកម្មដែលបិទដំណើរការ។ ខ្ញុំស្នើសុំឱ្យការបោះឆ្នោត
របស់អ្នក ដើម្បីនាំមកនូវដំណោះស្រាយសមហេតុផលរួម
ដើម្បីជំនួសការគ្រប់គ្រងមិនត្រឹមត្រូវនាពេលបច្ចុប្បន្ន។

ដោយមានការធ្វើមិនបានសម្រេចនោះ
ខ្ញុំបានមើលនៅពេលទីប្រជុំជនបានក្លាយជាគ្មានសណ្តាប់ធ្នាប់និងបរាជ័យទាំងស្រុង,
ការឆ្លើយតបលេខទូរស័ព្ទ 911 បានកើនឡើង ប្រធានប៉ូលីសល្អម្នាក់បានបង្ខំឱ្យលាឈប់ការងារ
ហើយទីក្រុងស៊ីអាថលនៅភាគខាងលិចបានបិទដំណើរការដោយសារតែការថែរក្សាមិនបានល្អ
និងមានកំហុសជាបន្តចំពោះការគ្រប់គ្រងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធដ៏មានតម្លៃ។
បញ្ហាប្រឈមនឹងភាពគ្មានផ្ទះសំបែងរបស់យើង
បានក្លាយជាបញ្ហាដ៏ធំនិងគ្មានការយកចិត្តទុកដាក់នៅខណៈពេលដែលឧទ្យាននិងសាលារៀននានាបាន
ធ្វើឡើងជាជម្រកសម្រាប់ការញៀនថ្នាំនិងបញ្ហាផ្លូវចិត្ត។ ដោយមានការអភិវឌ្ឍថ្មីនីមួយៗ
យើងបានបាត់បង់ដើមឈើខេនល្អពី/ដើមឈើចាស់ៗ រួមជាមួយផ្ទះជួលដែលមានតម្លៃសមរម្យ
ដែលជំនួសផ្ទះប្រាំទៅជាផ្ទះមួយដោយផ្ទះដែលមិនអាចមានតម្លៃសមរម្យដោយសង្កត់ធ្ងន់ទៅលើល្អដែល
មានស្រាប់។

ខ្ញុំជាអ្នកស្រុកនៅទីក្រុងស៊ីអាថលអាយុ 28 ឆ្នាំ ប្រពន្ធ និងកូនស្រីពីរនាក់របស់ខ្ញុំបានកើតនៅទីនេះ។
ខ្ញុំជាវិស្វកររចនាសម្ព័ន្ធស្ថានដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ (PE SE)

ការណែនាំបេក្ខជន៖

ដែលមានអាជីវកម្មវិស្វកម្មខ្នាតតូចរបស់ខ្ញុំតាំងពីឆ្នាំ 2005។ ក្នុងនាមជាសមាជិកក្រុមប្រឹក្សា *របស់អ្នក* ខ្ញុំនឹងពឹងផ្អែកយ៉ាងខ្លាំងលើផ្នែកវិភាគ វិស្វកម្ម និងបទពិសោធន៍របស់ខ្ញុំ 30 ឆ្នាំ ដែលធ្វើការគម្រោងដឹកជញ្ជូននិងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធដើម្បីនាំមកនូវការសម្រេចចិត្តសមហេតុផល និងការគ្រប់គ្រងវឌ្ឍនភាពតាមដានសកម្មភាពក្រុមប្រឹក្សា។ ខ្ញុំមានជំនាញដែលត្រូវការដើម្បីស្តារទីក្រុងស៊ីអាថលឡើងវិញទៅជាទីក្រុងដែលយើងចង់បាន។

បេក្ខជនរូបនេះមិនចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប័ណ្ណប្រជាធិបតេយ្យទេ (Democracy Voucher Program)។



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ Teresa Mosqueda
ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ ប្រជាពលរដ្ឋសម្រាប់ Teresa
វិបសាយយុទ្ធនាការ៖ TeamTeresa.org
ទីតាំងទីក្រុង៖ គុនាទីក្រុមប្រឹក្សាទី 8 របស់ក្រុងស៊ីអាថល
លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ៖
សេចក្តីណែនាំអំពីបេក្ខជន៖
ខ្ញុំនឹងឈរឈ្មោះបោះឆ្នោតឡើងវិញ ពីព្រោះទីក្រុងរបស់យើងស្ថិតនៅផ្លូវបំបែកមួយ។ យើងទាំងអស់គ្នាដែលធ្វើការ រស់នៅ និងទស្សនាទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle មានលក្ខណៈដូចគ្នាច្រើនថែមទៀតទៅនឹងផ្នែកសាធារណៈ

ដែលនាំឱ្យយើងមានការជឿជាក់។ នៅអំឡុងពេលដែលខ្ញុំជាក្រុមប្រឹក្សា ខ្ញុំបានប្រមូលផ្តុំក្រុមចម្រុះជាមួយគ្នា ដើម្បីអនុម័តការផ្លាស់ប្តូរគោលនយោបាយដែលមានគុណភាព។ ចាប់ពីការអនុម័តច្បាប់ស្តីពីសិទ្ធិកម្មក្នុងស្រុករហូតដល់ផែនការប្រាក់ចំណូលដែលកើនឡើងរបស់ JumpStart Seattle ដោយនាំសម្ព័ន្ធមិត្តរួមគ្នាដែលមិនទំនងផ្តោតសំខាន់លើតម្រូវការរួមនោះ យើងខ្ញុំបានខិតខំរួមគ្នា និងបានបង្កើតទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle ដែលបង្ហាញពីគុណសម្បត្តិរួមរបស់យើង។

ខ្ញុំបានលះបង់អាជីពរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដថាគ្មាននរណាម្នាក់ត្រូវចាកចេញឬទុកចោលកិច្ចការនេះទេ។ ខ្ញុំបានឈរជាមួយក្រុមគ្រួសារ ស្ត្រី ប្រជាពលរដ្ឋចម្រុះពណ៌សម្បុរ ជនអន្តោប្រវេសន៍ និងបុគ្គលដែលមានប្រាក់ចំណូលទាបបំផុត ដើម្បីធានាថាបញ្ហាបន្ទាន់បំផុតនៅទីក្រុងរបស់យើង ត្រូវបានដោះស្រាយ។ With your continued support, we can help all of our neighbors recover from the COVID public health crisis and economic slowdown, address issues of homelessness and affordable housing, create more educational and childcare opportunities, create good living wage jobs, and invest in our health, transportation, and infrastructure. ដោយមានការគាំទ្រជាបន្តរបស់អ្នក យើងខ្ញុំអាចជួយអ្នកជិតខាងទាំងអស់ឱ្យទទួលបានមកវិញឱ្យរួចផុតពីវិបត្តិសេដ្ឋកិច្ចសាធារណៈនិងការធ្លាក់ចុះសេដ្ឋកិច្ច ការដោះស្រាយបញ្ហាភាពគ្មានផ្ទះសំបែង និងផ្ទះសំបែងដែលមានតម្លៃសមរម្យ បង្កើតឱកាសអប់រំនិងថែទាំកុមារបន្ថែមទៀត បង្កើតការងារដែលមានប្រាក់ចំណូលសមរម្យ និងវិនិយោគលើសុខភាព មធ្យោបាយដឹកជញ្ជូន និងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធរបស់យើង។ សូមអរគុណចំពោះលោកអ្នកដែលគិតពិចារណាអំពីការប្រើប្រាស់ប័ណ្ណប្រជាធិបតេយ្យរបស់អ្នកដល់ខ្ញុំ - ប័ណ្ណមួយទៅប័ណ្ណមួយ មនុស្សម្នាក់ទៅមនុស្សម្នាក់ទៀតនោះ យើងសាងសង់ទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle មួយដែលរឹងមាំ។

បេក្ខជននេះ កំពុងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប័ណ្ណប្រជាធិបតេយ្យ (Democracy Voucher Program)

ការណែនាំបេក្ខជន៖



[ឈ្មោះបេក្ខជន៖ ឈ្មោះយុទ្ធនាការរបស់ Nikkita Oliver
(ពួកគេ/ពួកគេ/របស់ពួកគេ)៖

គេហទំព័រយុទ្ធនាការរបស់ Nikkita សម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋ៖
www.nikkita4nine.com

មុខតំណែងទីក្រុង៖ មុខតំណែងក្រុមប្រឹក្សាក្រុងស៊ីអាថល Seattle ទី
9

លេខទូរស័ព្ទធ្វើយុទ្ធនាការ៖ 206) 712-2778

ឧទ្ទេសនាមបេក្ខជន៖

**វិបត្តិដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនទាមទារឱ្យមានការឆ្លើយតបប្រកបដោយកំណែទម្រង់ថ្មី។
ដំណោះស្រាយប្រកបដោយកំណែទម្រង់ថ្មីបំផុតគឺមកពីអ្នកដែលរងផលប៉ះពាល់បំផុតពីវិបត្តិដែលយើង
កំពុងប្រឈមមុខ។**

ខ្ញុំជាអ្នកគ្រប់គ្រង អ្នកអប់រំ សិល្បករ អ្នករៀបចំសហគមន៍ និងមេធាវី។ ខ្ញុំជាអ្នកជួល។
ខ្ញុំបានធ្វើការដើម្បីបង់ថ្លៃសិក្សាមហាវិទ្យាល័យ សាលាច្បាប់ និងសាលាឧត្តមសិក្សា។
ខ្ញុំធ្លាប់មានបញ្ហាគ្មានកន្លែងស្នាក់នៅទៀងទាត់ ហើយបានដេកនៅក្នុងរថយន្តរបស់ខ្ញុំ។
ក្នុងនាមជាអ្នករួចផុតពីអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ
ខ្ញុំដឹងស្ថានភាពអាក្រក់យ៉ាងម៉េចពីព្រោះគ្មានផ្ទះដែលមានតម្លៃសមរម្យ
ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ទូរសព្ទប្រាប់។
ខ្ញុំជានាយកប្រតិបត្តិអង្គការមិនរកប្រាក់ចំណេញដែលបានចាប់ផ្តើមជាអ្នកផ្តល់សេវាកម្មជូនមុខ
ក្នុងនាមជាមេធាវី ខ្ញុំបានជួយអតិថិជនជាច្រើននាក់ដោះស្រាយករណីបដិសេធរបស់សាលា
ករណីបណ្តេញចេញ និងករណីរើសអើង។

ខ្ញុំបានជួយបង្កើតកម្មវិធីមួយក្នុងចំណោមកម្មវិធីស្តារប្រព័ន្ធយុត្តិធម៌ប្រកបដោយនវានុវត្តន៍ប្រចាំតំបន់
និងរបស់យើង— គឺយុត្តិធម៌ប្រកបដោយការច្នៃប្រឌិត។
ខ្ញុំនៅតែបន្តចូលរួមចំណែកក្នុងការអភិវឌ្ឍយុទ្ធសាស្ត្រ ស្តារប្រព័ន្ធយុត្តិធម៌នៅខោនធី King
ដូចជាគម្រោងមាតិកាស្តារសហគមន៍ដឹកនាំដោយសហគមន៍ថ្មី និងមជ្ឈមណ្ឌលសមិទ្ធផលយុវជន (YAC)
ជាមួយអង្គការ Community Passageways and Africatown Community Land Trust
(ប្រកួតប្រជែងកាត់សហគមន៍ និងទុកចិត្តដល់សហគមន៍អាហ្វ្រិក)។ YAC
និងសហការរកទីតាំងសង់លំនៅដ្ឋាន និងសេវាកម្មឥតគិតថ្លៃ
និងមានតម្លៃទាបសម្រាប់យុវជននៅភាគអាគ្នេយ៍នៃទីក្រុង Seattle។

ការងារដែលខ្ញុំធ្វើកិច្ចការលើទាំងបទពិសោធន៍ជីវិត
និងវិជ្ជាជីវៈរបស់ខ្ញុំប៉ុន្តែអ្វីដែលសំខាន់បំផុតគឺបានធ្វើនៅក្នុង
និងជាមួយសហគមន៍ជាច្រើនដែលទទួលរងផលប៉ះពាល់ខ្លាំងបំផុត។

បេក្ខជននេះកំពុងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប័ណ្ណប្រជាធិបតេយ្យ (Democracy Voucher Program) ។

ការណែនាំបេក្ខជន៖



ឈ្មោះបេក្ខជន៖ Sara Nelson
ឈ្មោះយុទ្ធនាការ៖ Sara ឈរឈ្មោះសម្រាប់ក្រុមប្រឹក្សាទីក្រុង
គេហទំព័រយុទ្ធនាការ៖ Saraforcitycouncil.com
មុខតំណែងទីក្រុង៖ មុខតំណែងក្រុមប្រឹក្សាក្រុងស៊ីអាថល
Seattle ទី 9
លេខទូរស័ព្ទយុទ្ធនាការ៖ (206) 910-8762

ការណែនាំបេក្ខជន៖

ទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle គឺជាទីក្រុងដែលមានសំណាង ដែលមិនក្តួរឱ្យជឿ។ យើងទទួលបានការប្រទានពរដោយធនធានដ៏អស្ចារ្យនិងអ្នកជិតខាងដែលយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះគ្នា ទៅវិញទៅមកយ៉ាងពិតប្រាកដ។ ប៉ុន្តែយើងកំពុងប្រឈមបញ្ហាពេលវេលាដ៏លំបាក ហើយទីក្រុងរបស់យើងមិនផ្តល់សេវាកម្មសំខាន់ៗទេ។ ខ្ញុំកំពុងឈរឈ្មោះជាក្រុមប្រឹក្សាក្រុង ពីព្រោះខ្ញុំដឹងថាយើងអាចធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងជីវិតរបស់អ្នកទីក្រុងស៊ីអាថល Seattleites ដោយធ្វើការជាមួយគ្នា ដើម្បីទទួលបានលទ្ធផលដែលអាចវាស់វែងបាន។

ក្នុងករណីយើងជាសះស្បើយឡើងវិញពី COVID យើងត្រូវការភាពជាអ្នកដឹកនាំដែលអាចធ្វើឱ្យសង្គមជិតខាងរបស់យើងមានភាពរឹងមាំឡើងវិញ។ ក្នុងនាមជាសហគ្រាមនិកនៃអាជីវកម្មគ្រួសារតូចមួយ ខ្ញុំដឹងពីរបៀបបង្កើតសហគមន៍ពីការចាប់ផ្តើមប្រមូលផ្តុំ។ នៅ Fremont Brewing យើងធ្វើត្រឹមត្រូវដោយនិយោជិករបស់យើង ប្រគល់ទៅសហគមន៍វិញ និងដឹកនាំវិស័យឧស្សាហកម្មប្រកបដោយនិរន្តរភាព។ លើសពីនេះ យើងផលិតស្រាបៀរល្អ!

យើងបានឃើញរោហរសាស្ត្រជាច្រើនអំពីភាពគ្មានផ្ទះសំបែង និងសេវាកម្មសំខាន់ៗ ប៉ុន្តែមិនមានលទ្ធផលគ្រប់គ្រាន់ទេ។ ខ្ញុំតែងតែផ្តោតសំខាន់លើការធ្វើអ្វីៗឱ្យបានសម្រេច។ ក្នុងនាមជាទីប្រឹក្សាកោលនយោបាយនៅក្រុមប្រឹក្សាក្រុង ខ្ញុំបានសរសេរច្បាប់ដែលជួយធ្វើឱ្យទីក្រុងស៊ីអាថល Seattle ក្លាយជាមេដឹកនាំជាតិក្នុងកោលនយោបាយបរិស្ថាន។ ក្នុងនាមជាសមាជិកក្រុមប្រឹក្សារបស់អ្នក ខ្ញុំនឹងជួសជុលផ្លូវនិងស្ពានរបស់យើង ថែរក្សាឧទ្យានរបស់យើង កាត់បន្ថយចំនួនប្រជាពលរដ្ឋដែលគ្មានផ្ទះសំបែង និងស្តារឡើងវិញនូវការទុកចិត្តនៅក្នុងរដ្ឋាភិបាលទីក្រុង។

វាដល់ពេលវេលាដែលទីក្រុងរបស់យើងវិលត្រឡប់មកកោលការណ៍សំខាន់ និងផ្តល់ជូនការសន្យា។ ចោះឆ្នោតឱ្យ Sara Nelson សម្រាប់ក្រុមប្រឹក្សាក្រុង!

បេក្ខជនរូបនេះ មិនចូលរួមក្នុងកម្មវិធីប័ណ្ណប្រជាធិបតេយ្យទេ (Democracy Voucher Program)។